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Herziening Grondexploitatie Stadshagen  

Met het voorliggende voorstel wordt de actualisatie van de grondexploitatie Stadshagen 

ter vaststelling voorgelegd. De nieuwe ontwikkelstrategie is nu een klein jaar toegepast. 

De markt vraagt op dit moment om sociale huur en veelal goedkope koop. Onzeker is of 

de markt voor duurdere woningen zal aantrekken. Het college stelt voor nader 

onderzoek te doen naar de behoefte aan (commerciële) voorzieningen en woon-

werkkavels. Verder wordt bekeken of de ontwikkelstrategie nog bijstelling behoeft. Het 

is noodzakelijk een extra voorziening te treffen van € 674.000.  

De meeste fracties kunnen zich vinden in het voorstel. Over de te nemen voorziening is 

al op gesproken bij het vaststellen van de uitgangspunten voor de Meerjarenprognose 

Vastgoed (MPV). 

Fracties pleiten voor nog meer creativiteit, bredere stimulering en ruimte voor 

initiatieven. Zo vindt een van de fracties dat het instrument van erfpacht vaker kan 

worden ingezet. Een enkele fractie twijfelt aan het nut van de aangekondigde 

onderzoeken. De plankosten zijn nu al hoog en de toegevoegde waarde lijkt gering. Er 

kan beter worden gewacht op het aantrekken van de markt dan komt er vanzelf 

behoefte aan voorzieningen. Wethouder De Heer zegt hierover dat een onderzoek naar 

maatschappelijk en commerciële voorzieningen noodzakelijk is om de grondexploitatie 

nog realistischer te kunnen opstellen. Als we niet zelf het initiatief hiervoor nemen zou 

de accountant ons hier wel eens toe kunnen dwingen. Als alles in beeld is gebracht is 

wel het gevaar groot dat er extra moet worden afgeboekt. Op basis van het onderzoek 

zullen we geplande voorzieningen moeten schrappen, faseren of stimuleren. De 

wethouder is blij dat er licht herstel zichtbaar is. We kruipen een beetje uit het dal. Het is 

fijn dat het met twee bouwers/ontwikkelaars wel gelukt is om tot overeenstemming te 

komen over de aanpassing van de contracten. Met Bouwinvest helaas nog niet. Het is 

voor ontwikkelaars een enorme drempel om verlies te nemen. Desgevraagd zegt de 

wethouder dat hij nog fors op studeert op motie die vorige week bij het vaststellen van 

de Nota van Uitgangspunten MPV 2015 is aangenomen. In de motie wordt het college 

verzocht om bij de bredere inzetbaarheid van deze stimuleringsmaatregel ook de 

versnellingsoperatie sociale huurwoningen te betrekken. Volgens wethouder De Heer is 

de mogelijke consequentie van strikte uitvoering dat er nog meer moet worden 

afgeboekt. Het streven blijf om een gevarieerde wijk te realiseren waarbij een 

wooncarrière mogelijk is en sprake is van sociale samenhang. Hierbij horen ook 

duurdere woningen. Dit is ook de wens van bestaande bewoners, die vrezen dat te veel 

sociale huurwoningen in hun buurt waardedaling betekent voor hun eigen woning. Wat 

de financiering betreft geeft de wethouder aan dat er sprake is van concernfinanciering 

waarop het treasurybeleid van toepassing is. We werken al met een relatief gunstige 

rente. Verder profiteren van de lage rentestand is niet mogelijk. De verfraaiing van het 

winkelcentrum is geen initiatief van de gemeente. We zijn er wel bij betrokken. De 

wethouder heeft de indruk dat nu draagvlak is bij de betrokken partijen. Door 

ontwikkelingen elders in de stad zoals Wezenlanden valt er wat te kiezen in Zwolle. 

Daarom is het belangrijk dat Stadshagen aantrekkelijk en concurrerend is voor 

woningzoekenden. 

Aan het einde van de bespreking is de conclusie dat het onderwerp kan worden 

toegevoegd aan de agenda van de besluitvormingsronde van 9 februari 2015. 


